
Statutární město Brno, městská část Brno-Útěchov 

Zastupitelstvo městské části Brno-Útěchov 

 

Zápis ze zasedání ZMČ Brno-Útěchov, konaného dne 22. dubna 2024 

ve sportovním centru MČ Brno-Útěchov, Adamovská 26, 644 00 Brno 

 

Navržený program: 

 

 1. Zahájení, určení zapisovatele 

 2. Volba ověřovatelů zápisu 

 3. Schválení programu 

 4. Rozpočtové opatření č. 3/2024  

 5. Návrh vyhlášky, kterou se stanovují podmínky pro spalování suchých rostlinných materiálů 

 6. Dar Sboru dobrovolných hasičů Brno-Útěchov 

 7. Záměr městské části pronajmout denní místnost a související prostory ve sportovním 

     centru 

 8. Smlouva o nájmu prostor ve sportovním centru sloužících k podnikání 

 9. Zápisy ze zasedání výborů 

10. Plnění úkolů 

11. Různé, diskuse, závěr 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele 

 

Zasedání ZMČ zahájil a řídil starosta městské části Brno-Útěchov PhDr. Zdeněk Drahoš. 

 

Zahájení v 16.34 hodin. 

 

Při zahájení přítomno 7 členů ZMČ. 

 

Zastupitelstvo je schopno se usnášet. 

 

Přítomen tajemník ÚMČ Brno-Útěchov PaedDr. Ladislav Filipi. 

 

Zapisovatelem určil starosta tajemníka PaedDr. Ladislava Filipiho. 

 

 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

 

Jako ověřovatel zápisu se přihlásil doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, Ph.D. 

Hlasování: přítomno 7 členů, pro 2, proti 0, zdrželo se 5. 

 

 



Starosta navrhl jako ověřovatele zápisu p. Karla Kocha. 

Hlasování: přítomno 7 členů, pro 5, proti 0, zdrželi se 2. 

 

P. Karel Koch navrhl jako ověřovatelku zápisu Mgr. Hanu Krivdovou.  

Hlasování: přítomno 7 členů, pro 5, proti 0, zdrželo se 2. 

 

Ověřovateli zápisu byli zvoleni p. Karel Koch a Mgr. Hana Krivdová. 

 
3. Schválení programu 

 

Navržený program: 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele 

 2. Volba ověřovatelů zápisu 

 3. Schválení programu 

 4. Rozpočtové opatření č. 3/2024  

 5. Návrh vyhlášky, kterou se stanovují podmínky pro spalování suchých rostlinných materiálů 

 6. Dar Sboru dobrovolných hasičů Brno-Útěchov 

 7. Záměr městské části pronajmout denní místnost a související prostory ve sportovním 

     centru 

 8. Smlouva o nájmu prostor ve sportovním centru sloužících k podnikání 

 9. Zápisy ze zasedání výborů 

10. Plnění úkolů 

11. Různé, diskuse, závěr 

 

Hlasování: přítomno 7 členů, pro 7, proti 0, zdržel se 0. 

 

Schválený program: 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele 

 2. Volba ověřovatelů zápisu 

 3. Schválení programu 

 4. Rozpočtové opatření č. 3/2024  

 5. Návrh vyhlášky, kterou se stanovují podmínky pro spalování suchých rostlinných materiálů 

 6. Dar Sboru dobrovolných hasičů Brno-Útěchov 

 7. Záměr městské části pronajmout denní místnost a související prostory ve sportovním 

     centru 

 8. Smlouva o nájmu prostor ve sportovním centru sloužících k podnikání 

 9. Zápisy ze zasedání výborů 

10. Plnění úkolů 

11. Různé, diskuse, závěr 

 

 

 



4. Rozpočtové opatření č. 3/2024 

 

Zprávu zpracovala účetní Jitka Koldovská a předkládá starosta. 

 

Starosta shrnul obsah rozpočtového opatření – obsahuje zejména částku na pravidelnou roční 

údržbu tenisových kurtů ve sportovním centru z peněz určených na pořízení, opravy a údržbu 

nemovitého majetku (ÚZ 100) a o finanční dar pro Sdružení dobrovolných hasičů Brno-

Útěchov. 

 

Bez připomínek. 

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

schvaluje rozpočtové opatření č. 3/2024   

 

Hlasování: přítomno 7 členů, pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

 

5. Návrh vyhlášky, kterou se stanovují podmínky pro spalování suchých rostlinných 

materiálů 

 

Zprávu zpracoval tajemník PaedDr. Ladislav Filipi a předkládá starosta. 

 

Bez připomínek. 

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov  

a) nemá připomínek k návrhu vyhlášky, kterou se stanovují podmínky pro spalování suchých 

rostlinných materiálů 

 

b) nepožaduje změnu podmínek ani zákaz spalování suchého rostlinného materiálu v městské 

části  

 

ukládá starostovi sdělit usnesení ZMČ Odboru životního prostředí Magistrátu města Brna  

 

termín: do 30. 5. 2024 

odpovídá: starosta 

úkol č. 5/22. 4. 2024 

 

Hlasování: přítomno 7 členů, pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

 

 

 



 

6. Dar Sboru dobrovolných hasičů Brno-Útěchov 

 

Zprávu zpracoval tajemník PaedDr. Ladislav Filipi a předkládá starosta. 

 

Starosta uvedl, že vyšívaný prapor, jejž si hodlá Sbor dobrovolných hasičů pořídit při příležitosti 

stého výročí svého založení, stojí minimálně 100 000 Kč. Dar od městské části ve výši 50 000 

Kč tedy tvoří polovinu nákladů. Dodal, že místostarostka JUDr. Šárka Cechová podpoří žádost 

Sboru o získání zbývající částky z rozpočtu Jihomoravského kraje. 

 

Bez připomínek. 

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov  

schvaluje darovací smlouvu se Sborem dobrovolných hasičů Brno-Útěchov, se sídlem 

Adamovská 15/6, 644 00 Brno, IČ 65348320, jejímž předmětem je peněžní dar 50 000 Kč na 

pořízení praporu sboru ke stému výročí založení sboru 

 

pověřuje starostu podpisem uvedené smlouvy 

 

termín: do 15. 5. 2024 

odpovídá: starosta 

úkol č. 6/22. 4. 2024 

 

Hlasování: přítomno 7 členů, pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

 

7. Záměr městské části pronajmout denní místnost a související prostory ve sportovním 

centru 

 

Zprávu zpracoval tajemník PaedDr. Ladislav Filipi a předkládá starosta. 

 

Starosta uvedl, že vzhledem ke skutečnosti, že v městské části není žádné restaurační zařízení, 

dále že mezi občany je o takové zařízení zájem a že provozovatel zdejšího obchodu v místě 

bývalé restaurace Za Sedmero nebude provozovat v létě restaurační zahrádku, byly učiněny 

kroky ke zřízení restauračního provozu v denní místnosti sportovního centra. Své podmínky 

k jeho zřízení stanovila Krajská hygienická stanice Jihomoravského kraje – jedná se o 

akceptovatelné podmínky. Zbývá ještě zpracovat posouzení požárního nebezpečí. 

 

Do rozpravy se přihlásil doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, Ph.D. Uvedl, že jeho připomínky se týkají 

i následujícího bodu programu, neboť oba body spolu souvisejí. Doc. Dufek přednesl 

následující připomínky: 

 



1) Z hlediska dopadu do života v MČ má fungování sportovního areálu zásadní význam. 

Proto by případnému záměru pronájmu části areálu měla předcházet hlubší analýza potřeb 

občanů a vyhotovení koncepce celkového fungování areálu. Místo toho byl zastupitelům na 

poslední chvíli pět dní před zasedání zastupitelstva předložen návrh nájemní smlouvy na 

zřízení restaurace. 

2) V koncepci fungování sportovního areálu by se měla zohlednit především podpora 

sportovní aktivit s akcentem na mládež. 

3) Pokud by mělo dojít k zřízení občerstvení, čemuž se a priori nebráním, mělo by se 

také přemýšlet, jak tyto činnosti skloubit se subjektem správce sportovního areálu.  

4) Subjekt potenciálního provozovatele restaurace nám nebyl nijak představen, 

neznáme na něj reference a ani není zřejmé, jaká byla kritéria jeho výběru. Co když o 

pronájem místnosti za účelem provozování restaurace projeví zájem více subjektů? Podle 

čeho se bude vybírat? 

5) Výše nájemného 3 tis. Kč/měs., resp.5 tis. Kč/měs. během léta, je poměrně nízká. 

Jako zastupitelé máme jednat s péčí řádného hospodáře. Nebyla nám předložena analýza 

obvyklé výše nájemného, resp. odůvodnění, proč je cena tak nízká. Pokud by výše 

nájemného byla stanovena jako výsledek soutěže, tak bychom měli pro stanovení výše 

nájemného tržní argument. Takto se vystavujeme riziku, že budeme napadeni za zvýhodnění 

jednoho konkrétního dopředu vybraného subjektu. 

6) Navrhovaných 400 Kč/měs. za vodu a 1.000 Kč/měs. za elektřinu je hodně málo. 

Vždyť i v ceníku na pronájem denní místnosti je sazba za energie 30 Kč/hod. To tam bude 

nájemce jen 33 hodin za měsíc? 

7) Pronajímá se denní místnost, sklad, WC, ale i první vstupní chodba. To budeme do 

areálu chodit zadem?  

8) Dále se vůbec neřeší venkovní prostory. Jak to bude přes léto? Bude někde umístěna 

zahrádka? Jak se za ni bude platit? Připomínám, že když jsem pořádal v únoru zabijačku, 

musel jsem dle požadavku starosty Dr. Drahoše vedle pronájmu společenské místnosti v 

sazbě 100 Kč/hod. zaplatit i za zábor veřejného prostranství ve výši 300 Kč/den. Provozovatel 

restaurace, pokud bude mít venku zahrádku, nebude za zábor veřejného prostranství platit 

nic? 

9) Doba nájmu - ze smlouvy vyplývá, že smlouva má být na dobu určitou do konce roku 

2024 s možností opce. Podmínky opce nejsou nijak definovány. Dle podmínek návrhu 

smlouvy má v pondělí být zřejmě zavřeno a taktéž je zmíněna možnost pořádat tam v tento 

den zasedání zastupitelstva. Co když budeme potřebovat mít zasedání zastupitelstva třeba 

zase ve středu, jak to bývalo? Jinak má ale nájemce prostory na pořád, s výjimkou 4 dnů za 

pololetí pro akce MČ. Ne občanů, takže končí možnost si denní místnost pronajmout! 

Současně ale není stanovena minimální otevírací doba restaurace. Teoreticky tedy nájemce 

může otevřít na pár hodin v týdnu a pak si místnosti využívat pro cokoliv. Třeba pro pořádání 

soukromých oslav. 



10) Pronájem movitých věcí se neřeší, pouze odkaz, že bude řešeno druhou smlouvou. Ta 

není ale připojena! Denní místnost je plně vybavena - lednice, mikrovlnka, TV, myčka... Za 

jakých podmínek se to bude pronajímat? 

11) Bude si nájemce instalovat nějaké své vybavení interiérů? Jak toto bude řešeno? 

12) Vytápění  - vůbec neřešeno, přitom tam nájemce má být i v zimě. Budeme tam topit 

za naše peníze? 

13) Provoz - vůbec není řešeno, co tam vlastně bude! Restaurační činnost je do široký 

pojem. Může tam být veganská restaurace, kde se nebude podávat alkohol, ale také třeba 

nálevna s laciným pivem. Bude tam něco k jídlu?  

14) Dle informací od místostarosty Kocha se nyní řeší rekolaudace prostor na restaurační 

provoz. Kdy to bude dořešeno: Jak se bude řešit, pokud uzavřeme nájemní smlouvu, ale 

rekolaudace se nepodaří? 

15) Jak to bude s úklidem nepořádku před restaurací, zvláště v létě? To bude zajišťovat 

náš správce? Kdo bude platit likvidaci odpadu? 

16) Pronajímatel má podle smlouvy uzavřít pojistku na živelné škody. To je standard. Proč 

ale nemá nájemce povinnost uzavřít pojištění na škody způsobené jeho provozem? 

Na připomínky reagoval starosta. Uvedl, že připomínky bylo možné zaslat předem, například 

e-mailem. Starosta pokračoval konstatováním, že sportování v centru a provoz denní místnosti 

se nevylučují. Zřízení restaurační zahrádky zatím není řešeno. Na minulých zasedáních 

zastupitelstva byl projeven zájem o restaurační provoz v městské části, předkládaný návrh na 

jeho zřízení v denní místnosti sportovního centra je zatím myšlen jako zkušební provoz, s tím 

souvisí i navrhovaná výše nájemného. Stanovená úhrada spotřebované elektřiny tvoří 

polovinu částky dosud placené za spotřebovanou silovou elektřinu a za její distribuci, stejně 

tak je tomu i u částky představující úhradu spotřebované vody. Instalace podružných měřidel 

spotřebované vody a elektřiny je problematická, protože je zde v obou případech více 

odběrných míst. Dodal, že některé připomínky doc. Dufka mají své opodstatnění, a požádal o 

jejich poskytnutí. Doc. Dufek slíbil, že je pošle. 

 

Místostarosta Karel Koch konstatoval, že řeší změnu užívání daných prostor ve sportovním 

centru, jedná s Krajskou hygienickou stanicí a s „hasiči“ a že celé věci věnoval hodně úsilí, po 

vyslechnutí připomínek však už ztrácí chuť dál pokračovat. 

 

Starosta doplnil, že si uvědomuje vznik možných kolizních situací spojených s provozem 

takového zařízení, že se nejedná o optimální podobu restauračního provozu, a zopakoval, že 

některé připomínky přednesené doc. Dufkem jsou relevantní. 

 

Členka zastupitelstva Mgr. Hana Krivdová konstatovala, že je třeba zkusit otevřít navrhovaný 

restaurační provoz, provozovatel se bude vybírat ze zájemců, kteří se přihlásí, a dle jejich 

návrhů. 

 



Doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, Ph.D., sdělil, že není a priori proti takovému zařízení, zná 

obtížnou situaci restaurací v malých obcích. Odmítl tvrzení, že kazí záměr zřídit restaurační 

provoz ve sportovním centru, a dodal, že si váží úsilí p. Kocha, jež p. Koch v dané věci vyvinul. 

Konstatoval však, že s opozičními zastupiteli nebylo nic projednáno, navíc příslušný materiál 

zastupitelé obdrželi pouze pět dnů před zasedáním zastupitelstva. Dodal, že se domníval, že 

se na zasedání zastupitelstva dozví, kdo bude nájemcem, a tedy provozovatelem zamýšleného 

restauračního zařízení. V dané věci je důležité, podle čeho se bude vybírat budoucí nájemce. 

Uvedl, že svými připomínkami se snaží předejít možným budoucím problémům – ze zkušenosti 

ví, že v minulosti byly problémy s provozem restaurace v městské části. 

 

Starosta odpověděl, že doručení materiálů pět dnů před zasedáním zastupitelstva je v souladu 

s jednacím řádem zastupitelstva, a dodal, že zatím budoucího nájemce nevybíráme. 

 

Doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, Ph.D., se otázal, zda víme, kdo se přihlásí jako zájemce o 

provozování příslušného zařízení. Starosta odpověděl, že to zatím nevíme. Doc. Dufek navázal 

otázkou, podle čeho se bude vybírat budoucí provozovatel, když se zájemců přihlásí více. 

Starosta reagoval konstatováním, že nyní je důležité vyřešit především změnu užívání daných 

prostor, další věci je možno dořešit později. 

 

Občanka městské části M. V. uvedla, že nynější spotřeba elektřiny v denní místnosti 

sportovního centra je patrně minimální, je také třeba řešit záruky za provoz zamýšleného 

restauračního zařízení, neboť zde může vzniknout cokoliv. Pokračovala výtkou, proč nebylo 

uspořádáno setkání s obyvateli městské části, na němž by byli občané dotázáni na své názory 

a mohli vznést požadavky na příslušný provoz. 

 

Členka zastupitelstva Mgr. Hana Krivdová odpověděla, že setkání s občany není nutné, neboť 

každý zastupitel se s občany setkává, a zná proto jejich názory. Dodala, že zřízení restauračního 

provozu v denní místnosti sportovního centra není jen iniciativa starosty a místostarosty p. 

Kocha, nýbrž i ostatních „koaličních“ zastupitelů, aby vzniklo místo k setkávání a posezení 

občanů. 

Občanka městské části M. V. dodala, že pohledy lidí na restauraci a její provoz jsou rozdílné. 

 

Člen zastupitelstva RNDr. Luděk Zahradníček shrnul, že v dané věci jde o dva související body: 

jednak záměr a jednak výsledek výběru budoucího provozovatele restauračního zařízení. 

Uvedl, že nyní lze schválit záměr pronájmu příslušných prostor a samotnou nájemní smlouvu 

lze dopracovat a schválit později. 

 

Místostarosta Karel Koch připomněl, že občanka městské části M. V. sama v minulosti zařízení, 

o jehož zřízení se nyní jedná, chtěla. Občanka městské části M. V. odpověděla, že tento její 

názor trvá. 

 

Občan městské části I. D. souhlasil s RNDr. Zahradníčkem, zdůraznil však, že je v nájemní 

smlouvě třeba uvést jasná pravidla výběru budoucího nájemce, a tedy provozovatele 

restauračního zařízení. Konstatoval, že předložená smlouva je právní paskvil. Opětovně 



zdůraznil, že je třeba nastavit pravidla výběru budoucího provozovatele a vyhlásit výběrové 

řízení, nikoliv upravovat dotyčná pravidla podle toho, kdo se přihlásí. 

 

Starosta odpověděl, že obdobnou nájemní smlouvu, jaká je předkládána zastupitelstvu, má 

uzavřenu několik městských částí, ty by tedy také uzavřely „právní paskvil“. Občan městské 

části I. D. zmírnil své konstatování o právním paskvilu a opět shrnul svůj předchozí názor. 

 

Člen zastupitelstva Petr Holík shrnul, že není cílem kritických připomínek k předkládanému 

záměru a nájemní smlouvě předem vše odmítnout. Avšak smlouva je nedostatečně 

zpracovaná a nevyvážená a příliš výhodná pro nájemce. Dodal též, že její návrh obdrželi 

zastupitelé pět dnů před zasedáním zastupitelstva, což je pozdě na náležité prodiskutování. 

Současně poděkoval místostarostovi p. Karlu Kochovi za úsilí, které v dané věci vyvinul. 

 

Starosta odpověděl, že zaslání návrhu pět dnů před zasedáním zastupitelstva je v souladu 

s jednacím řádem zastupitelstva, a dodal, že sám obdržel od p. Holíka návrh na uspořádání 

akce v městské části těsně před dnešním zasedáním zastupitelstva. Člen zastupitelstva p. Petr 

Holík odvětil, že daná akce, již navrhuje, se má konat až na konci června, je tedy dostatek času 

ji projednat. 
 

Hlasování: 

ZMČ Brno-Útěchov  

schvaluje záměr městské části pronajmout denní místnost a související prostory sportovním 

centru Adamovská 277/26, 644 00 Brno, za účelem provozování restaurační činnosti 

 

ukládá tajemníkovi zveřejnit uvedený záměr zákonem stanoveným způsobem 

 

termín: do 29. 4. 2024 

odpovídá: tajemník 

úkol č. 7/22. 4. 2024 
 

Hlasování: přítomno 7 členů, pro 5, proti 0, zdrželi se 2. 

 

 

8. Smlouva o nájmu prostor ve sportovním centru sloužících k podnikání 

 

Zprávu zpracoval a předkládá starosta. 

 

Rozprava k tomuto bodu proběhla v rámci rozpravy k bodu předchozímu. 

 

Navržené usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov  

schvaluje smlouvu o nájmu prostor ve sportovním centru sloužících k podnikání – provozování 

restaurační činnosti 

 



Starosta na základě předchozí rozpravy navrhl stažení tohoto bodu programu zasedání. 

 

Hlasování o návrhu: přítomno 7 členů, pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

Bod byl stažen z programu zasedání. 

 

 

9. Zápisy ze zasedání výborů 

 

Zprávu zpracovali a předkládají předsedové výborů. 

 

Bez připomínek. 

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov  

bere na vědomí  

a) zápis ze zasedání kontrolního výboru dne 3. 4. 2024 

b) zápis ze zasedání finančního výboru dne 17. 4. 2024 

 

Hlasován: přítomno 7 členů, pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 

 

 

10. Plnění úkolů 

 

Zprávu zpracoval tajemník PaedDr. Ladislav Filipi a předkládá starosta. 

 

Bez připomínek. 

 
Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

bere na vědomí plnění úkolů č. 5/26. 2. 2024, 6/26. 2. 2024 

Hlasován: přítomno 7 členů, pro 7, proti 0, zdrželi se 0. 
 

 

8. Různé, diskuse, závěr 

 

Místostarostka JUDr. Šárka Cechová informovala zastupitele o nabídce společnosti SPOLEČNĚ, 

o. p. s., zřídit v naší městské části tzv. SeniorPoint. Toto zařízení by mělo poskytovat pravidelné 

poradenství seniorům, podmínky zřízení SeniorPointu jsou uvedeny v zaslaných podkladech. 

Za služby zmíněného zařízení by městská část platila 15 000 Kč ročně, pracovník, který by 

provoz tohoto zařízení zajišťoval, by byl buď zaměstnancem městské části a byl by jí placen, 

byl by též společností proškolen. Druhou možností je, že by šlo o zaměstnance společnosti a 

prostředky na jeho plat by hradila městská část ve výši 25 000 Kč ročně. Městská část by též 

zajistila potřebné technické vybavení SeniorPointu. Dále JUDr. Cechová připomněla stanovisko 



finančního výboru zastupitelstva ke zřízení tohoto zařízení, v němž členové výboru vyjádřili 

pochybnost o účelnosti nabídky na zřízení SeniorPointu. Dodala, že obdobnou službu 

poskytuje Odbor sociální péče Magistrátu města Brna, dle jejího zjištění je zájem o tuto službu 

malý, jedná se o několik občanů ročně. Navrhla proto zřídit v naší městské části SeniorPoint 

na zkoušku od září letošního roku. Příslušná služba je poskytována občanům už od 55 let. 

 

Doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, Ph.D., se dotázal, jaké je navrhováno usnesení. JUDr. Šárka 

Cechová odpověděla, že je třeba nejprve projednat s příslušnou společností, zda bude mít 

zájem o zkušební provoz od září. 

 

Člen zastupitelstva RNDr. Luděk Zahradníček konstatoval, že nyní nelze schvalovat smlouvu na 

provoz SeinorPointu. 

 

Místostarostka JUDr. Šárka Cechová dále připomněla, že důležitou otázkou zůstává, kde bude 

příslušná služba poskytována. V denní místnosti ve sportovním centru to vzhledem 

k předpokladu otevření restauračního provozu v této místnosti už nebude možné, naskýtá se 

tedy místnost, která slouží jako místnost volební. Sdělila, že se společností projedná možnost 

poskytování služby od září, věc by pak mohla být předložena zastupitelstvu na červnovém 

zasedání. 

 

Starosta dodal, že SeniorPoint by mohl působit i v denní místnosti sportovního centra, i když 

tam bude restaurační zařízení. 

 

Doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, Ph.D., sdělil, že nemá jasný názor na zřízení SeniorPointu v naší 

městské části, neboť nezná poptávku po takových službách. Dle předložených materiálů se 

však mají se seniory projednávat i citlivé záležitosti osobní a právní povahy, proto by nebylo 

vhodné, aby se projednávaly v místě, kde jsou přítomny další osoby.  

Starosta odpověděl, že se daná záležitost projedná se společností a připraví na červnové 

zasedání zastupitelstva. 

 

Občanka městské části M. V. se zeptala, jaký je zájem občanů Brna a jiných městských částí o 

tuto službu. Místostarostka JUDr. Šárka Cechová odpověděla, že jiné městské části mají své 

sociální odbory, kde poskytují příslušné služby, proto SeniorPoint příliš nevyužívají. Spíše je 

toto zařízení využíváno menšími obcemi v okolí Brna. Nyní bylo zřízeno v městské části Brno-

Medlánky. 

 

Doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, Ph.D., upozornil, že na ploše pod sběrným střediskem odpadů 

stojí již delší dobu karavan a dodávka s anglickou poznávací značkou. Je třeba zabránit tomu, 

aby se z tohoto místa nestalo odkladiště vraků vozidel. Navrhl proto umístit zde značku 

označující parkoviště s parkovacími hodinami, aby se stání na tomto místě omezilo. 

 

Starosta v odpovědi uvedl, že má naplánováno jednání s vedoucím Odboru dopravy 

Magistrátu města Brna a tuto záležitost s ním též projedná. 

 



Ve svém dalším příspěvku se doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, Ph.D., obrátil na místostarostu 

Karla Kocha s připomínkou, že u schodů nad konečnou stanicí autobusů MHD směrem ke 

kontejnerům na tříděný odpad jsou nad schody nahnuté túje. Místostarosta K. Koch 

odpověděl, že již je objednán zahradník – bude požádán, aby túje též upravil. 

 

Občanka městské části M. V. upozornila, že v ulici Chlumy je chata, kde je několik vraků 

vozidel, a to nejen na soukromém pozemku. Starosta odpověděl, že s příslušným občanem již 

hovořil, domluva s ním je však obtížná. Celou věc řešil v minulosti i s městskou policií, ta mu 

však sdělila, že nemůže zasáhnout. Celá záležitost je obtížně řešitelná. 

 

Občanka městské části M. V. dále upozornila, že nefunguje orientační ukazatel rychlosti 

vozidel ve směru od Soběšic. Starosta a další členové zastupitelstva odpověděli, že už byl 

opraven a funguje. 

 

Člen zastupitelstva p. Petr Holík uvedl, že p. Čadík, provozovatel pojízdného kinematografu, si 

letos připomíná třicáté výročí založení svého kinematografu. Dojednává s ním, aby v rámci 

svého turné, pořádaného při této příležitosti, zavítal i do naší městské části. Zároveň jedná 

s režisérem Zdeňkem Troškou, který právě před třiceti lety natočil film Slunce, seno, jahody, 

aby také dorazil. Na akci by byl promítnut uvedený film. Současně by Pepíčkovo řeznictví 

zajistilo grilování, zajištěno by bylo i další občerstvení, a také hudba. Celá akce by byla 

pořádána ve dnech 28. a 29. června jako akce městské části. 

 

Starosta odpověděl, že tato nabídka bude posouzena.  

 

 

 

Zasedání ZMČ Brno-Útěchov dne 22. 4. 2024 ukončil starosta v 17.28 hodin. 

 

 

 

V Brně dne 23. 4. 2024 

 

 

 

 

             

 

 

 

 

 

                                                                                                                

 

 



                                                                                                                                ……………………………….. 

                                                                                                                                 PhDr. Zdeněk Drahoš 

                                                                                                                                            starosta 

 

 

 

 

                                                                                                                              

…………………………………….                                                                               ………………………………………                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

          Karel Koch                                                                                                 Mgr. Hana Krivdová 

 

 

 

Přílohy: 

1x svolánka 

1x presenční listina 

1x zápis  

materiály k jednotlivým bodům programu 

 


